
Protokoll Nr 7 /2013

Protokoll ftirt vid telefonsammantriide med Specialklubben fiir Shih-Tzu den 8/10 2013

Niirvarande: Ordftrande Harald Andersson, Vice ordf. Hans Almgren, Kassor Rose-Marie Johansson,
Sekreterare Mia Hagman, Ordinarie ledamOter Dan Sviirdh, Therese Gustafsson samt Michael Wikstrdm
Suppleant Christer Gummesson

Adjungerad : Siv Engstrand, sammankallande valberednineen

$ 102 Sammantriidet dppnas

ordftirande hiilsade de niirvarande viilkomna och forklarade mOtet ftir rippnat.

$ 103 Val av protokollfiirare

Utsigs Mia Hagman

$ 104 Val av justerare jiimte ordfiirande

Utsigs Dan Svtirdh

$ 105 Faststfillande av dagordningen

Dagordningen faststdlldes med ldljande tilliigg under rivriga frigor Kennelregister, Tidningsredaktion samt Info
fr6n valberedningen.

$ 106 Fdregiende protokoll frin l9/9 2013

Godkflndes och lades till handlinearna

$ 107 Rapporter

A) Kassiirens rapport
Kass6ren gick igenom Bulletins ekonomi. I dagsliiget s6 ligger vi under budget. Balans och
resultatrapport tir inte framtagen till m0tet.

B) Ordfiirandesrapport
Ingen respons fr6n Viistra kretsen p6 skrivelsen. Catarina Gustafsson har avg6tt som suppleant pga.
htilsoskiil.

C) Sekreterarensrapport
Har varit p6 Kennelfullmiiktige. Deltog i Workshopen om digitala utbildningar. Klubben fick avslag p6
den inskickade motionen. Fick tips fr6n en annan delegat om att vara ute i god tid infdr virt 50-6rs
jubileum 2019 niir det giiller att samla in material frin de medlemmar som varit med fr6n starten s6 den
inte gir ftirlorad.

D) Rapport AU
Har inte haft n6eot m6te.

E) Medlemsregistratorns rapport
Medlemsantalet ligger pil ca 520 medlemmar.

F) Rapport AK
Avelskonferens har 32 anmiilda deltagare. Arbetet pigdr med de sista infiir konferensen.



G) Rapport UK
Arbetsgruppen " Juniorhandling" arbetar vidare och har m0te den 9/10. Mia Hagman ing6r numera i
gruppen.

H) Bulletin
Utlagt pi hemsidan om sista manusstopp in den llll. I den informationen si "pushar,, man for att fA in
julannonser till v6r tidnins.

D Webbgrupp
Anita Edring Sandberg har liimnat gruppen och sina uppdrag som webbmaster pga, hiilsoskiil. Mia
Hagman tar temporart 6ver de sidorna tills klubben hittar en permanent liisning. Vdstra har inte n6got
nytt forslag pi webbmaster ft)r sin sida. Gruppen har haft mote ddr det diskuterades vilken bas man ska
ha for hemsidan i framtiden.

Rapport frin kretsarna
Therese gick igenom de rapporter som inkommit.

Rapport frin kretsansvarig
Inget iivrigt att rapportera.

$ 108 Arsmdtet2014

Michael Wikstr0m har ffitt in en del offerter men ska utvidga s0komr6det med ett par mils avst6nd fr6n Arlanda.

Besldts att bordliigga fr6gan till niista m6te

Besliits att pibOrja arbetet med att leta ordfiirande till 6rsm0tet.

Besliits att tidningsgruppen ber Patrik avsiitta en halvsida till drsmotesannons i nr 4-2013

$109 Profilprodukter

Christer Gummesson har varit i kontakt med ett ftiretag som kommer attllimnaett utarbetat ftirslas i slutet av
oktober,

Besldts att bordltigga fiigan till nasta miite

$ 110 Skrivelse

Styrelsen har fbtt en skrivelse frin Anita Edring Sandberg angiende att tidningsredaktionen inte tog med ett av
henne instint material.

Fastslogs att Anita i sitt mejl med det inskickade materialet skriver " Tycker ni inte det passar iir det bara att
kasta."

Fastslogs att detvn en enig tidningsredaktion som tog beslutet att inte ta med materialet i Bulletin. Ett beslut
som styrelsen stdller sig bakom.

Besliits att med ovanstiende anse skrivelsen besvarad,

o

K)

$ 111 Rastorg Stockholms hundmiissa



Stockholmskretsen Ar tillfrdgad och har tackat ja

Fastslogs att kassOren har betalat in anmdlningsavgiften

F astslo gs att Stockholmskretsen sj iilva skickar in anmiilningsblanketten.

$ 112 SST:s arkiverade material

Materialet iir fortfarande kvar i HGF-huset.

Fastslogs att Therese Gustafsson ansvarar for att det hamtas diirifrAn snarast.

$ 113 Avelskonferensen

Det har kommit en skrivelse fr6n revisorerna ang6ende att ansOkan om bidrag till avelskonferensen inte 6r
inskickat trots att det st6r i protokoll att si iir gjort.

Det har blivit ett missfrrstdnd mellan kassdr och sammankallande i AK. Rose-Marie Johansson tar pi sig
ansvaret ftr detta dA hon i egenskap av kassdr borde ha gjort en uppftiljning p6 anstikan.

Diskuterades ersdttning till AK:s ledamOter som ansvarar ftir konferensen och diirmed iir skyldiga att delta.

Besliits alltapengar fr6n Jubileumskontot samt Domarkonferens kontot motsvarande de 10 000: - som bidraeet
maximalt skulle ha varit p6.

Besliits att erstittning fiir boende utg6r med del i dubbelrum.

Besliits att det ska utg6r halv reseersiittning ftr de som har medpassagerare som inte tillhor AK.

$114 Tema utbildning Genetisk variation

Besldts atl anmiila I person fr6n AK.

Besldts att AK sjdlva utser vem som ska delta fr6n klubben.

Besldts att den som deltar i utbildningen ska skiva ett reportage om utbildningen som sedan publiceras i
Bulletin

$ 115 Ovriga frigor

A) Kennelregister/Fakturering

Mia Hagman har avsagt sig detta. Tar det tom nr 4-2013.

Besliits att annonsera i rrr 4-2013 efter en ny person som iir villig att ta over detta.

Besltits att Therese Gustafsson avlastar Mia Hagman med att ta Over kennelregistret samt det som r0r
Bulletin pfl hemsidan.

B) Tidningsredaktionen

Besldts att tills vidare si kommer den best6 av Christer Gummesson och Therese Gustafsson

C) Information valberedningen

Valberedningen kommer under november att kontakt a alla i styrelsen fbr att sedan ha m6te i december.

De har avsikten att ha en Oppen kommunikation mellan valberedning och styrelse.

\N



Upprop fr6n valberedningen kommer att finnas med i Bulletinnr 4-2013.

D) Sekreterareflrsmiitet

Yvonne Fridh Wikstr0m har tackat ja till att sitta sekreterare p6 6rsm0tet 2014,

$ 116 Niista miite

Besl0ts att nAsta m6te ska var den 5/l l kl l9:00

$ 117 Mdtets avslutande

ordftrande Harald Andersson tackar fbr visat intresse och avslutar m6tet.

Vid protokollet

Mia Hagman, sekreterare

2013-10-10

Dan Svdrdh, justeringman


